
Protokół Nr 48/2023 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu w Kielcach 

w dniu 27.12.2023 roku 

godzina 11.00 

Obrady rozpoczęły się o godzinie 11.00 i trwały do godziny 12.00 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Emil Machul. 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków Komisji Budżetu i Finansów (lista obecności 

w załączeniu). Nieobecny był radny Sylwester Kasprzyk. 

Ponadto w obradach uczestniczył Wicestarosta Kielecki Tomasz Pleban i Skarbnik Powiatu 

Anna Moskwa. 

Przewodniczący Komisji przywitał zebranych i przystąpił do obrad według poniższego 

porządku: 

1. Omówienie i zaopiniowanie projektów materiałów i projektów uchwał na najbliższą sesję 

Rady Powiatu w Kielcach (zgodnie z porządkiem obrad sesji). 

2. Sprawy różne. 

Ad.l 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z LXVI sesji Rady Powiatu w Kielcach z dnia 05.12.2023 r. 

4. Informacje i komunikaty Przewodniczącego. 

5. Sprawozdanie Starosty Kieleckiego z działalności Zarządu Powiatu za okres między 

sesjami. 

6. Sprawozdanie częściowe z realizacji „Programu Opieki nad Zabytkami Powiatu 

Kieleckiego na lata 2021-2024". 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 



1) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Kieleckiego na lata 2023-2028, 

2) zmian w budżecie Powiatu Kieleckiego na 2023 rok, 

Skarbnik Powiatu Anna Moskwa przedstawiła zmiany w budżecie na 2023 r. i autopoprawkę-

realizacja zadania : budowa chodnika przy ul. Przemysłowej w Zagnańsku. 

Radny Michał Godowski zwrócił uwagę na zmiany w budżecie w dziale : Transport i łączność. 

Wydatki zmniejsza się o kwotę 16 227 000 zł. i przenosi na przyszły rok. Zapytał dlaczego nie 

jesteśmy w stanie takiej kwoty wykorzystać. 

Wicestarosta wyjaśnił, że pieniądze nie przepadają a ta sytuacja wynika z umów i aneksów do 

umów, ponieważ firmy przesuwają realizację pewnych działań. Ponadto poinformował o 

kontroli w PZD w Kielcach i raporcie pokontrolnym. 

Skarbnik Powiatu stwierdziła , że Dyrektor PZD w taki sposób zaplanował budżet. 

Radny Michał Godowski poruszył także temat trudnej sytuacji Szpitala w Chmielniku. 

Odpowiedzi i wyjaśnień udzielił Wicestarosta Kielecki. 

3) Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kieleckiego na lata 2024-2028, 

4) uchwalenia budżetu Powiatu Kieleckiego na 2024 rok, 

Skarbnik Powiatu Anna Moskwa przedstawiła budżet Powiatu Kieleckiego na 2024 rok. 

Deficyt wynosi 57 382 224,83 zł. 

Przewodniczący Komisji zapytał o zał. Nr 3, pkt. 12-17 : czy z wszystkimi gminami zawarto 

umowy ? 

Skarbnik Powiatu poinformowała , że w zakresie tych zadań podpisywane są porozumienia 

a gminy zabezpieczają środki w formie uchwał. 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie opinie Komisji Budżetu i Finansów Rady 

Powiatu w Kielcach o projekcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Kieleckiego na lata 2024-2028 oraz o projekcie uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Kieleckiego na 2024 rok. 

Głosowanie : 

Z a - 1  

Przeciw - 0 

Wstrzymało się - 4 



Komisja pozytywnie zaopiniowała WPF na lata 2024-2028 i budżet Powiatu Kieleckiego na 

5) ustalenia wykazu wydatków budżetu Powiatu, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2023 i ustalenia planu finansowego tych wydatków, 

Skarbnik Powiatu Anna Moskwa poinformowała , że projekt uchwały zostanie wycofany 

z porządku obrad sesji. 

6) udzielenia pomocy finansowej z budżetu Powiatu Kieleckiego dla Gminy Zagnańsk, 

7) dostosowania Statutu Rady Seniorów Powiatu Kieleckiego, 

8) określenia szczegółowych warunków sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz 

ich użytkowników wieczystych, 

9) zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kielcach 

na 2024 rok. 

8. Informacja o interpelacjach i zapytaniach radnych. 

9. Sprawy różne i wolne wnioski. 

10. Zamknięcie obrad. 

Po analizie dokumentów Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawione materiały i projekty uchwał 

skierowane na sesję Rady Powiatu. 

Ad. 2 

Sprawy różne. 

Radny Paweł Gratka zapytał o budynek po Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym 
w Rembowie. 

Wicestarosta Kielecki Tomasz Pleban poinformował, że planowane jest uruchomienie od 
stycznia 2024r. 

Na tym protokół zakończono. 

2024 rok. 

Protokołowała : 
K. Toporska 

Przewodniczący Komisji 

Emil 


